
Dagsorden/referat  
Univers bestyrelsesmøde   
 

Det gode børneliv  
 

Dato:  

Klokken 1700 til 1900 på personalestuen, brug indgangen ved vuggestuen  

Deltager:  

 

Punkt  Hvad handler punktet om Ansvarlig  Beslutning/referat  
Referat fra sidst Referatet gennemgås for at se, 

om der er handlet på det aftalte 
Alle Hvordan bliver bestyrelsens 

beslutninger sendt ud? Eks 
mobilregler osv – hvordan 
rammes alle forældre samt 
elever? Aula  
Ellers godkendt 

Elevrådet  Nyt fra elevrådet Elevråd  Millionpuljen – evt inventar til 
det ekstra rum på 
mellemtrinnet? 

Nyt fra universet  Universfest 11 jan.  
Ny skolechef. 

 Elevrådet kan evt komme med 
forslag til Universfesten.  
 
Orientering 

Økonomi Bliver gennem gået på mødet NB/TB Der mangler en endelig 
opgørelse for 2023, men det ser 
rigtig fint ud. Vi forventer et godt 
overskud.  

Ledelsesinfo    Aase er overgået til den nye 
dagplejestruktur, hvor hun er 
koblet på Augustenborg. 

Valg  

Valg til 

skolebestyrelsen 2024 i folkeskolerne.docx

Kalenderoversigt - 

valg forår 2024.xlsx  

Alle  Info fra NB 
Lotte udarbejder en spiseseddel 
omkring valget fra bestyrelsen 

Punkter til fællesmøde med 
Augustenborg 

Er der punkter vi skal ha på til 
det fælles møde .  

Alle  Hvordan gør Augustenborg med 
lektier i indskoling og 
mellemtrinnet? Er der forskel på 
6.kl og 7.kl? 
Klassesammenlægning i 7. kl? 
Hvordan fordeles elever fra 
Fynshav, når de kommer til 
Augustenborg?  
Kan der indkaldes til møde / 
åbent hus, inden der skal vælges 
overbygningsskole. 
 

Retningslinje trafik  Er ved at blive udarbejdet.  
Input  

Trafikretningslinje.

docx
 

NB Forslag : 
Skilt sættes op på p-pladsen – 
sænk farten/pas på børn/max 10 
km/timen 
”Mut og smut pladser” 
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Belysning??- har tidligere været 
undersøgt, hvor vi fik afslag.  
Flisegang langs den gamle 
tandklinik - så skal man ikke gå 
ude på p-pladsen. 
 
”Lyskryds” for enden af Gyden – 
der er ikke lys i. Ikke tydeligt at 
se at der er en overgang, hvor 
mange børn krydser vejen. – 
hvordan for vi kontakt til 
kommunen, punkt til d. 7 marts 
hvor vi for besøg af det politiske 
udvalg.  

Til kommende møder     

 


